



EN

Rules (further “the Rules”) of the Pesah Celebration cashback prize draw (further “the Promotion”) organized by Ria (further “the Organizer” with the support of STB Union:

1. Duration of the Promotion: from 1st of April to 30th of April 2025

2. Who can participate in the Promotion?

Adult clients who are over 18 years old at the time of the start of the Promotion on April 1st, 2025.

3. How do I become a participant in the Promotion?

To participate in the Promotion, a client must make at least one successful Ria money transfer through STB Union mobile application, website or one of the STB Union branches, in the amount of at least ILS 1,000, the transaction should be successfully paid out to the receiver, between April 1 and April 30.

The winner will be randomly chosen by the Organizer. Employees of the Organizer and STB Union and relatives of such employees can't be participants in the Promotion and will be excluded from the prize draw.

4. What could the participant of the Promotion win?

The participant in the Promotion has the chance to win a cashback prize of ILS 500 (Five hundred), the total number of prizes is 20 (twenty), one participant can only win one prize.

5. When will STB Union contact the winners?

In the first week of May 2025. In case the winner has its own STB Union digital wallet, the amount of ILS 500 will be automatically credited to the digital wallet within STB Union mobile application. If the winner has no STB Union digital wallet yet, he/she will be contacted by means of SMS and/or phone call in order to arrange the receipt of the cashback prize physically in the central office of STB Union, in this case if the client doesn't provide any feedback in 30 calendar days after the day he/she was contacted it won't be possible to collect the prize later on.

The Organizer reserves the right to resolve any disputes and/or issues not covered by the Rules. The decision of the Organizer of the Promotion is final and cannot be appealed.



RU

Правила (далее «Правила») розыгрыша кешбэка на праздник Песах (далее «Промо-акция»), организованного Ria (далее «Организатор») при поддержке STB Union:

1. Продолжительность Промо-акции: с 1 апреля по 30 апреля 2025 года

2. Кто может принять участие в Промо-акции?

Совершеннолетние клиенты, которым на дату начала Промо-Акции исполнилось 18 лет.

3. Как стать участником Промо-акции?

Для участия в Промо-Акции клиент должен совершить хотя бы один успешный денежный перевод Ria через приложение STB Union, вебсайт STB Union или один из агентских офисов STB Union на сумму не менее 1000 шекелей в период с 1 по 30 апреля 2025 года, перевод должен быть успешно выплачен получателю.

Победители будут выбраны Организатором случайным образом. Сотрудники Организатора и STB Union и их родственники не могут быть участниками Промо-акции и будут исключены из розыгрыша призов.

4. Какой приз может получить участник Промо-акции?

Участник имеет шанс получить в качестве приза кешбэк в размере 500 (пятьсот) шекелей, общее количество призов составляет 20 (двадцать).

5. Когда STB Union свяжется с победителями?

В первую неделю мая 2025 г. В случае, если у победителя есть собственный электронный кошелек STB Union, сумма в размере 500 шекелей будет автоматически зачислена на личный электронный кошелек в мобильном приложении STB Union. Если у победителя нет электронного кошелька STB Union, с ним свяжутся посредством СМС и/или телефонного звонка для организации получения приза при личном посещении центрального офиса STB Union, в этом случае, если в течение 30 календарных дней с даты обращения клиент не ответит на обращение STB Union, получить приз по истечении этого срока будет невозможно.

Организатор оставляет за собой право решать любые споры и/или вопросы, не предусмотренные настоящими Правилами. Решение Организатора Промо-акции является окончательным и обжалованию не подлежит.